
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

Z á p i s n i c a 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 15.04.2016 

na Obecnom úrade v Lúčkach 

___________________________________________________________________________ 

 
Prítomní: 

- 8 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej listiny (počas zasadnutia 

OZ sa dostavili dvaja poslanci - p. Ondrej Nika a Ing. Miroslav Pecho) 

- starosta obce Lúčky Branislav Hrbček 

- hlavná kontrolórka Mgr. Marta Bočeková 

- zapisovateľka Mgr. Beáta Salvová 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa OZ 

3. Voľba navrhovateľov uznesení 

4. Voľba overovateľov zápisnice 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Informácia HK o kontrolnej činnosti 

7. Prerokovanie návrhu nájmu Baďovci 

8. Prerokovanie nájmu areálu Markuška s Urbariátom Lúčky 

9. Parcely na predaj od súkromných vlastníkov v Markuške 

10. Prerokovanie nájmu ihriska v Šiaroch 

11. Prerokovanie odpredaja pozemku p. Vladimírovi Graňákovi 

12. Prerokovanie žiadosti o nájme priestorov na zdravotnom stredisku 

13. Návrh VZN o jednorázovom príspevku pri narodení dieťaťa 

14. Návrh VZN o zrušení Základnej školy, Slobody č. 521, Lúčky a jej súčastí 

15. Návrh VZN o zrušené Materskej školy, Slobody č. 522 a jej súčastí 

16. Návrh VZN o zriadení Základnej školy s materskou školou, Lúčky 5421  jej súčastí 

17. Návrh Zriaďovacej listiny Základnej školy s materskou školou, Lúčky 521 a jej súčastí 

18. Prerokovanie predĺženia kontokorentu v Prima Banke 

19. Informácie o úprave platu starostu obce v súlade so zákonom 

20. Informácie o činnosti komisií 

21. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

22. Záver  

 

K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie 

Zasadnutie OZ otvoril o 17
10 

hod. privítaním všetkých prítomných starosta obce. Zasadnutia sa zúčastnilo na 

začiatku 6 poslancov. Poslankyňa Bc. Zuzana Slimáková sa ospravedlnila. OZ bolo uznášania schopné. Starosta 

oboznámil prítomných s programom zasadnutia OZ  a vyzval poslancov na schválenie, doplnenie alebo zmenu 

programu OZ.  

Starosta obce navrhol medzi bod 19 a 20 vložiť ďalšie body programu: Prerokovanie odpredaja časti pozemku 

JUDr. Komorovi (bod 20) a Schválenie PHSR na roky 2016-2020 (bod 21). Body 20,21,22 sa prečíslujú na body 

22,23,24. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6                            PROTI: 0                            ZDRŽALI: 0 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č. 17/2016.  
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho, p. Nika, Bc. Slimáková 

 

Starosta upozornil poslancov, že zasadnutie OZ bude nahrávané. 



K bodu 2 programu OZ 

Určenie zapisovateľa OZ 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Beáta Salvová. 

 

K bodu 3 programu OZ 

Voľba navrhovateľov uznesení 

Určenie členov návrhovej  komisie. Za členov návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí: Ing. E. 

Mišíková, p. O. Nika a JUDr. V. Mojš. Nakoľko p. poslanec O. Nika nebol prítomný, za člena návrhovej 

komisie bol navrhnutý p. M. Zachar. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6                            PROTI: 0                          ZDRŽALI: 0 

 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: Ing. M. Garajová a Mgr. I. Kosturíková. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6                            PROTI: 0                            ZDRŽALI: 0 

 

K bodu 5 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

Plnenie prijatých uznesení poslanci obdržali prostredníctvom mailovej pošty. Ako skonštatovala kontrolórka 

obce p. Bočeková, poslanci  k plneniu nemali žiadne pripomienky. Plnenie prijatých uznesení je prílohou č. 1 

tejto zápisnice.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.18/2016.  
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho, p. Nika, Bc. Slimáková 

 

K bodu 6 programu OZ 

Informácia HK o kontrolnej činnosti 

Kontrolórka p. Bočeková informovala prítomných poslancov o kontrolnej činnosti. Správa o kontrolnej činnosti 

je prílohou č. 2 tejto zápisnice. 

Starosta obce vyzval poslancov k otázkam ku kontrolnej činnosti. 

p. poslanec Mojš 

- súhlasí s tým čo povedala p. kontrolórka a k návrhom ako postupovať nemá námietky, 

- pýtal sa, čo s tým chce OZ a starosta obce robiť, keď bolo porušených niekoľko zákonov, VZN a rozpočtové 

pravidlá. 

p. Bočeková - kontrolórka 

- zástupcovia organizácií nemali námietky k zisteným nedostatkom, súhlasili s návrhmi, 

- všetky dotácie uvedené v kontrolnej činnosti boli schválené v roku 2014, 

- pri tvorbe zásad na rok 2015 pre poskytovanie dotácií sa postupovalo v súlade so zákonmi, VZN a 

rozpočtovými pravidlami. 

p. poslanec Mojš 

- OZ riešilo rozpočet aj závery a zistili sme, že bolo postupované v rozpore so zákonom. Ak niekto postupuje (aj 

predtým) v rozpore so zákonom, zákon hovorí, ako postupovať pri nehospodárnom využití prostriedkov, ako to 

riešiť. 

- jedna vec je že sme zistili nedostatky, druhá vec je ako to chceme dať do poriadku, tak ako to má byť, 

- nemôžeme to ako poslanci (nemôžem s tým súhlasiť ani ja) prejsť tým, že skonštatujeme, že v roku 2014 boli 

takéto nedostatky - v prípade kontroly by OZ takýto postup neprešiel, 

- čo ideme teda s tým robiť a aký postup navrhuje napr. starosta alebo poslanci. 

p. Bočeková – kontrolórka obce 

- VZN o poskytovaní dotácií - posudzovanie kritérií - článok 8, ods. 4 – hlavná kontrolórka citovala: 

„Nedodržanie zmluvných podmienok o poskytnutí dotácie zo strany žiadateľa bude kvalifikované ako porušenie 

finančnej disciplíny. V takomto prípade bude obec postupovať v zmysle § 31 zákona č. 523/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách verejnej správy v znení neskorších predpisov.“ 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil poslanec p. Nika. 

 

 

 



p. poslanec Fula 

- medzi obcou a organizáciami neboli podpísané zmluvy a v tom bol najväčší problém, zmluva nebola podpísaná 

ani v roku 2015, 

- výška preplácania cestovného - určuje si výbor, nedá sa to prepočítať tak, ako to urobila hlavná kontrolórka. 

p. Bočeková - kontrolórka 

- prerátala spotrebu pre dané obdobie, 

- iný postup je nad rámec zákona, 

- upozornila na nedostatky, ktoré sú v rozpore so zákonom. 

p. poslanec Mojš 

- ak neboli zmluvy podpísané, prečo boli vyplatené dotácie - na základe čoho obec poskytla prostriedky 

organizáciám - žiada nápravu v zmysle zákona. 

p. Salva (občan) L-99 

- dostali organizácie dotáciu aj na ďalší rok? 

p. kontrolórka 

- áno, dotácie boli schválené rozpočtom. 

starosta obce 

- pochybenia sa prešetria v rámci zákona a podľa toho sa bude postupovať, 

p. poslane Mojš 

- navrhol aby bolo OZ informované o tom, ako sa dokázalo s danými pochybeniami spätne vysporiadať - navrhol 

prijať VZN. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.19/2016.  
Hlasovanie: 5/za/ - 2/zdržal sa - Ing. Fula, Ing. Mišíková/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho,                      

                                                                                                                              Bc. Slimáková 

K bodu 7 programu OZ 

Prerokovanie návrhu nájmu Baďovci 

Hlavná kontrolórka prečítala časť zápisnice finančnej komisie, ktorá sa zaoberala nájmom priestorov Baďovcom. 

Finančná komisia doporučila predĺžiť zmluvu na 1 rok v termíne od 1.4.2016 do 31.3.2017, pričom nájom 

priestorov bude v pôvodnej výške 100 €, poplatky sa navýšia o 10 %. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.20/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho,Bc. Slimáková                     

    

K bodu 8 programu OZ 

Prerokovanie nájmu areálu Markuška s Urbariátom Lúčky 

Poslanci návrh zmluvy obdržali mailovou poštou. Prv než dal starosta obce pripomienkovať návrh, vyzval p. 

poslanca Mojša, ako predsedu komisie pre ekológiu a rozvoj, aby podal informáciu k danej veci zo zasadnutia 

komisie. 

p. poslanec Mojš 

- komisia odporúča uzatvoriť nájom s Urbariátom PS Lúčky. 

starosta obce 

- zmluva by mala byť uzavretá na 30 rokov. 

p. poslanec Zachar 

- v rámci zmluvy rozpor vo výpovedných lehotách (1 rok, 5 rokov) - starosta - bol to len návrh, výpovedná 

lehota sa upraví po pohode s Urbariátom. 

p. poslankyňa Garajová 

- navrhla uzavrieť zmluvu na viac ako 30 rokov - hlavná kontrolórka - uzatvárať zmluvu na dlhšiu dobu 

považujú právnici za zmätočné (odporúčaná doba 25 rokov). 

starosta obce 

- ak sa dosiahne konsenzus medzi obcou a Urbariátom, starosta obce zvolá OZ a predloží nájomnú zmluvu OZ 

na schválenie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.21/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho,Bc. Slimáková                     

 

K bodu 9 programu OZ 

Parcely na predaj od súkromných vlastníkov 



Predseda komisie pre ekológiu a rozvoj sa k odkúpeniu daných parciel vyjadril  už v predchádzajúcom bode a to 

nasledovne: 

- komisia odporúča pokračovať v rokovaní sú súkromnými vlastníkmi daných pozemkov, 

- odkúpenie pozemkov pre obec má zmysel - v budúcnosti by tieto pozemky mohli pre obec slúžiť na 

usporadúvanie kultúrnych podujatí, ako obslužné plochy pri týchto akciách a ako amfiteáter.   

starosta obce 

- nakoľko vlastníci týchto pozemkov čakajú od obce návrh sumy na odpredaj týchto pozemkov, starosta obce 

zisťoval výšku ceny pri odkúpení týchto pozemkov a zistil, že kúpna cena za takéto pozemky sa pohybuje od 

0,10 - 1,50 €/m2. Na stavanie nie sú dané pozemky vhodné (kábel, potrubie). 

p. poslanec Mojš 

- komisia mala taktiež vedomosť o nejakých sumách  na odkúpenie, 

- predávajúci by mali sami vyjsť s návrhom  sumy - OZ následne ponuku prehodnotí. S daným návrhom súhlasil 

aj starosta obce (týmto by sa predišlo vstupu tretej osoby do odpredaja).   

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.22/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho, Bc. Slimáková                     

 

K bodu 10 programu OZ 

Prerokovanie nájmu ihriska v Šiaroch  

Zmluvu poslanci obdržali mailovou poštou ako aj žiadosť p. Komoru, ktorá sa týka výpovednej lehoty a 

zapracovania jedného bodu. Starosta obce požiadal o vyjadrenie k danému bodu p. Mojša, ako predsedu komisie 

pre ekológiu  a rozvoj. 

p. poslanec Mojš 

- z pohľadu odpredaja komisia prešla celú zmluvu a  keďže boli v nej akceptované podmienky  a zámery 

prediskutované na OZ a sú tam zapracované, komisia sa ďalej  zaoberala pripomienkami p. Komoru avšak ani s 

týmito pripomienkami nemá problém. Jeden problém sa týka čl. VI. danej zmluvy Podmienky dočasného 

užívania, kde je potrebné  v bode 1) doplniť ...... resp. nástupníckej organizácii so zhodným predmetom činnosti 

a tým pádom by to bolo čisté a vykryté. 

- komisia doporučuje danú nájomnú zmluvu uzavrieť (so zapracovanými návrhmi p. Komoru a doplnením v čl. 

VI. Podmienky dočasného užívania). 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.23/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho, Bc. Slimáková                     

 

K bodu 11 programu OZ 

Prerokovanie odpredaja pozemku p. Vladimírovi Graňákovi  

p. poslanec Mojš 

- žiadosť na odpredaj pozemkov od p. Graňáka v lokalite Rovnie Banie sa týka novovytvorených parciel 

zameraných GP  a to parc. KN C č. 4560/4 o výmere 13m2 a parc. č. 4560/5 o výmere 64 m2. Komisia: 

- odporúča odpredaj parcely 4560/4 o výmere 13m2, ktorá slúži na zlegalizovanie postavenej rekreačnej chatky v 

cene, ktorá bude prejednaná na najbližšom zasadnutí OZ a zároveň neodporúča odpredať parc. č. 4560/5 o 

výmere 64 m2 z dôvodu zamedzenia prístupu ostatným vlastníkom k svojím nehnuteľnostiam.  

starosta obce 

– o odpredaji časti parcely č. 4560/5 o výmere 64 m² bude možné jednať len vtedy, keď p. Graňák ponúkne 

alternatívne riešenie - odkúpenia časti susediacej parcely, čím by sa vytvoril obchvat na prepojenie cesty. 

Prípadne to riešiť zámenou pozemkov. 

p. Bočeková - kontrolórka 

- upozornila, že odpredaj majetku obce musí byť v súlade so zákonom č. 138/1991 Z.z.. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.24/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho, Bc. Slimáková                     

 

K bodu 12 programu OZ 

Prerokovanie žiadosti o nájme priestorov na zdravotnom stredisku 

Poslanci obdržali danú žiadosť mailovou poštou. 

p. poslanec Mojš  

- komisia prerokovala žiadosť p. Oškovej o prenájom nebytových priestorov v objekte zdravotného strediska s.č. 

45 v Lúčkach. Komisia odporúča vypracovať zmluvu o nájme a žiadosti vyhovieť. 



starosta obce 

 - predmet nájmu rozdeliť na poplatok za energie a nájom za m². Na základe uvedeného súhlasí s určenou 

sumou, ako je v žiadosti. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.25/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho, Bc. Slimáková                     

 

Starosta obce navrhol poslancom aj ostatným prítomným prestávku v dĺžke 10 minút. 

 

K bodu 13 programu OZ 

Návrh VZN o jednorázovom príspevku pri narodení dieťaťa 

Poslanci mali VZN k dispozícii pred zasadnutím OZ. Návrh VZN vyšiel z podnetu hlavnej kontrolórky, nakoľko 

vyplácanie daného príspevku doteraz nebolo ošetrené VZN. Poslanci s daným VZN jednohlasne súhlasili. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.26/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho, Bc. Slimáková                     

 

K bodu14 programu OZ 

Návrh VZN o zrušení Základnej školy, Slobody č. 521, Lúčky a jej súčastí 

VZN mali poslanci k dispozícii ešte pred zasadnutím OZ.  

starosta obce 

- v rámci legislatívy je toto VZN potrebné, nakoľko poslanci schválili zlúčenie ZŠ s MŠ. Toto je postup ktorý 

musí byť dodržaný. Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.27/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho, Bc. Slimáková                     

 

K bodu15 programu OZ 

Návrh VZN o zrušení Materskej školy, Slobody č. 522, Slobody č. 521, Lúčky a jej súčastí 

K danému VZN nemali poslanci žiadne pripomienky. Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.28/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho, Bc. Slimáková                     

 

K bodu16 programu OZ 

Návrh VZN o zriadení Základnej školy s materskou školou , Lúčky č. 522 a jej súčastí 

Starosta vyzval prítomných k otázkam k danému VZN. 

p. Metód Salva (občan) L-99  
– položil otázku - či sa v prípade spojenia ZŠ a MŠ uskutoční výberové konanie na riaditeľku.  

 

starosta obce 

 - áno, bude výberové konanie na riaditeľku. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.29/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho, Bc. Slimáková                     

 

K bodu17 programu OZ 

Návrh Zriaďovacej listiny Základnej školy s materskou školou, Lúčky 521 a jej súčastí 

Starosta vyzval poslancov k otázkam k danému VZN.  

p. poslankyňa Garajová  
- či pri zániku MŠ bude zrušená funkcia riaditeľky MŠ - starosta - áno, táto funkcia bude zrušená. 

p. Bočeková - hlavná kontrolórka 

 - pri zrušení MŠ má obec dve možnosti v prípade zamestnancov a to rozviazanie pracovného pomeru s danými 

zamestnancami, alebo zamestnancom poskytne novú prácu (v prípade neprijatia novej práce  - vyplatenie 

odstupného). Podotkla, že každému zamestnancovi z MŠ bude ponúknutá práca.  



Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.30/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho, Bc. Slimáková                     

 

K bodu18 programu OZ 

Prerokovanie predĺženia kontokorentu v Prima Banke 

starosta obce  

- fin. prostriedky z kontokorentu v Prima Banke obec používa  na pokrytie nákladov obce, kým neprídu fin. 

prostriedky zo štátu a na pokrytie určitých nákladov obce. Obec nateraz ešte spláca určité dlžné sumy a preto 

starosta odporúča predĺženie kontokorentu v Prima Banke. Poslanci nemali k danému bodu otázky a preto ich 

starosta vyzval k hlasovaniu. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.31/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho, Bc. Slimáková                     

 

K bodu19 programu OZ 

Informácia o úprave platu starostu obce v súlade so zákonom 

Nakoľko nebol prítomný predseda FK, členka FK Mgr. Kosturíková požiadala HK obce o prečítanie návrhu FK. 

p. Bočeková - kontrolórka 

- plat starostu obce podľa zákona 253/1994 musel byť raz ročne prejednávaný. Od 5.3.2016 nastala zmena tohto 

zákona, a táto povinnosť už z neho nevyplýva. Finančná komisia zasadala pred nadobudnutím uvedeného zákona 

a odporučila zvýšiť plat starostu.  Pre obec boli získané finančné prostriedky z grantov okolo 70. 000,- €. 

Komisia navrhla zvýšenie platu starostu o 20% - ročne by to bolo 4.195 €, čo by bolo cca 6% z poskytnutých 

grantov.  Taktiež uviedla aj to, že v roku 2015 sa splatilo 81.000 € dlhu z minulých rokov. V minulosti sa 

poslanci domnievali, že ak sa starostovi upravuje plat, tak len k navýšeniu (až do výšky 70%). Nie je to pravda. 

Poslanci môžu schváliť zvýšenie platu starostu, ale aj ponechanie platu v zákonnej výške. Plat starostu sa môže 

prerokovávať na každom zasadnutí OZ a navýšenia platu starostu sa môže schváliť aj na určité obdobie. 

p. poslanec Fula  
- odkedy by bola táto odmena schválená. Hlavná kontrolórka - záleží to od OZ, môže byť schválená aj od 

1.5.2016, môže to byť na dobu určitú, neurčitú, ale aj jednorázová odmena, sú tam rôzne varianty. 

p. poslanec Mojš 

- sú tu postavené nejaké argumenty ohľadom navýšenia platu starostu, 

- k týmto argumentom povedal svoj názor a to:  

 že získaný grant nie je len zásluhou starostu 

 splátky – áno,  nastala tu určitá finančná disciplína 

- súhlasí, že po roku by mohlo OZ upraviť plat starostu, 

- otázkou je, či akceptovať 20%, ktoré odporučila finančná komisia, 

- navrhuje navýšenie platu starostu v rozpätí od 10 do 15 %. 

p. poslanec Nika 

- pred rokom bol tu návrh na navýšenie platu od p. Miroslava Hrbčeka (bývalý poslanec), návrh bol zamietnutý, 

- myslí si, že po roku by mal byť plat starostu navýšený, avšak schválená výška závisí od OZ. 

p. poslanec Zachar 

- od fin. komisie máme návrh 20%, dajme hlasovať o tomto návrhu. 

p. Mojš  
- druhý návrh je  10-15%. 

p. poslanec Zachar 

- dajme teda hlasovať o obidvoch návrhoch 

Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu o návrhu navýšiť plat starostu o 20%. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.32/2016.  
Hlasovanie: 5/za/ - 2/zdržal sa - JUDr. Mojš, p. Nika/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho,  

                                                                                                                     Bc. Slimáková 

O druhom návrhu - navýšiť plat starostu o 10-15 % sa nehlasovalo, nakoľko bol prvý návrh na navýšenie platu 

starostu obce o 20% schválený.                      

 

K bodu20 programu OZ 

Prerokovanie odpredaja časti pozemku JUDr. Komorovi 

Starosta vyzval p. Mojša, ako predsedu komisie pre ekológiu a rozvoj k vyjadreniu k danej žiadosti. 



p. poslanec Mojš  

- komisia na svojom zasadnutí prejednala žiadosť p. Komoru, ktorá sa týka odkúpenia časti pozemku KN C č. 

1106 o ploche cca 650 m2 (plocha nie je určená správne - je väčšia),  

- komisia zistila jednu závažnú vec - a to sa chce p. poslanec spýtať aj p. starostu -  lebo pokiaľ má p. poslanec 

správne informácie (overené aj u správcu farnosti v Lúčkach), v roku 2005 bola uplatnená reštitúcia na farské 

pozemky v Lúčkach v zmysle zákona. Do dnešného dňa nebol tento reštitučný nárok zaktualizovaný. Komisia 

z tohto dôvodu odpredaj daného pozemku nemôže odporučiť. Ak má niekto uplatnený reštitučný nárok, tento sa 

musí vrátiť a pre nás je podstatné či: 

 bol návrh správne podaný 

 na správne miesto 

 či nevypršala lehota 

- ak sú tieto podmienky stále platné, komisia neodporúča predaj tohto pozemku, lebo by to bolo v rozpore so 

zákonom. Avšak, ak by tieto podmienky už neboli platné (premlčané), komisia vie odporučiť odpredaj časti 

tohto pozemku, a to za podmienky zachovania ochranného pásma od klziska v šírke 10 m – zamerať GP. 

starosta obce 

- bývalý p. starosta a správca farnosti v Lúčkach spísali u notára JUDr. Balúna zápisnicu na uplatnenie reštitúcie, 

avšak táto zápisnica nebola podpísaná ani jednou stranou. Bývalý starosta sľúbil, že to dotiahne do konca. 

Nestalo sa tak. Daný pozemok je stále vo vlastníctve obce a preto, po dohode so správcom farnosti, starosta obce 

už oslovil právnika, ktorý sa zaoberá reštitúciami. Opäť bude oslovený aj JUDr. Balún, keďže pôvodná zápisnica 

bol spísaná na jeho notárskom úrade a ďalej sa bude pokračovať podľa výsledku jednania s JUDr. Balúnom.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.33/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Pecho, Bc. Slimáková    

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil p. poslanec Pecho.    

 

p. Salva (občan) L-99 - navrhol vymeniť časť pozemku zo žiadosti p. Komoru za ihrisko v Šiaroch - starosta 

obce - pre obec by to bolo nelukratívne, nakoľko je v jednaní o dlhodobom nájme a tým by sme prišli o časť 

výhodnej dohody. 

 

K bodu21 programu OZ 

Schválenie PHSR na roky 2016-2020   

p. poslanec Mojš 

- komisia na svojom zasadnutí prešla PSHR obce na roky 2016-2020 a skonštatovala, že pripomienky členov 

komisie boli do PHSR zapracované, 

- daný PHSR je dosť ambiciózny, 

- komisia odporúča OZ vypracovaný PHSR schváliť.     

starosta obce 

- obec dostala od spracovávateľa PHSR pochvalu a to z dôvodu zapracovaných výziev v tomto PHSR - 

konkrétne výzvy na zberný dvor. Veľa obci nemali zapracované výzvy vo svojho PHSR a museli žiadať o ich 

doplnenie.       

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.34/2016.  
Hlasovanie: 8/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Bc. Slimáková    

 

K bodu22 programu OZ 

Informácie o činnosti komisií 

p. poslanec Mojš - komisia pre ekológiu a rozvoj 

- všetko čo je prejednávala komisia na svojom zasadnutí povedal v predošlých bodoch rokovania. 

p. poslanec Pecho - finančná komisia 

- komisia sa zišla dňa 6.4.2016 na podnet p. riaditeľky ZŠ. Mgr. Jarmily Dorníkovej a bol pozvaný aj p. 

Kudlička – odborný zamestnanec školského úradu. 

 p. Kosturíková - písala mail na MF SR ohľadom používania fin. prostriedkov ZŠ a hospodárenia s nimi, 

nakoľko riaditeľa ZŠ tvrdila, že obec nemá právo kontrolovať ZŠ. Z odpovedí MF SR vyplynulo, že 

obec má právo vykonávať kontrolu. Mgr. Kosturíková podotkla, že v prípade, ak nebude kontrola 

kontrolórke obce umožnená, finančná komisia nebude zodpovedať a niesť dôsledky za finančné 

hospodárenie ZŠ, nakoľko FK poukázala na neefektívne hospodárenie s finančnými prostriedkami, 

ktoré sú narozpočtované v ZŠ protizákonne. 



 hlavná kontrolórka - podľa §11 zákona 369/1990 zriaďovateľ má právo kontrolovať finančné 

hospodárenie rozpočtových a príspevkových organizácií obce. 

 starosta obce - všetky finančné prostriedky sú poukázané na školu, obec škole finančné prostriedky 

rozpisuje a tvorí rezervu pre prípad núdze ZŠ napr. na pokazený plynový kotol alebo iný havarijný stav 

a aj tieto prostriedky, keď takýto stav nenastane, sú poukázané škole. 

 kontrolórka obce – je možné aplikovať úpravu platov v ŠJ na základe zákona č. 553/2003 

o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme, ale je potrebné toto  

upraviť smernicou a to tak, že zamestnanci ŠJ by boli zaradení ako zamestnanci, ktorí pracujú vo 

verejnom záujme. 

- ďalej sa p. Pecho pýtal, kedy končí volebné obdobie p. riaditeľky ZŠ - odpovedal starosta obce - končí k 31. 

júla 2016, avšak bude poverená vedením školy až do konca septembra a následne zlúčením ZŠ a MŠ do vzniku 

Rady ZŠ a MŠ i počas vyhlásenia výberového konania.  Rada ZŠ a MŠ zvolí riaditeľku ZŠ a MŠ. 

p. Bočeková - kontrolórka obce 

- navrhla, aby zo zverejňovania zápisníc na internetovej stránke obce bola vyradená sociálna komisia, nakoľko 

pracuje s osobnými údajmi. Odpovedal starosta obce - po dohovore s p. Mojšom budú zápisnice zo zasadnutia 

komisií zverejňované len v bodovej podobe. 

p. poslanec Nika - športovo - školská komisia 

- dňa 19. 4.2016 sa uskutoční 1. ročník stolnotenisového turnaja. 

- informácie  p. Marka Pechu L- 193 -  stolnotenisový klub obsadil 3. miesto v lige, 

- v mesiaci august sa uskutoční 1. ročník šachové turnaja v Lúčkach. Šachový klub v Lúčkach obsadil 4miesto v 

4 lige.  

p. poslankyňa Garajová - kultúrna komisia 

- zasadnutie komisie sa neuskutočnilo, 

- najbližšou akciou je Deň matiek, ktorý sa uskutoční 1. mája, 

- uskutočnilo sa však zasadnutie rady školy pri MŠ v Lúčkach a z tohto zasadnutia má niekoľko otázok: 

 detské dopravné ihrisko - problém značky. Značky sú nestabilné, zvážiť zaliati týchto značiek do 

betónu. Odpovedal starosta obce - pre značky bude vytvorený prístrešok na odkladanie. 

 chodník k dopravnému ihrisku. Starosta obce - od pieskoviska i od prístupovej cesty k dopravnému 

ihrisku je chodník naplánovaný. 

 zverejňovať voľné miesta na učiteľku ZŠ. Starosta obce - nemôže zasahovať, je to v kompetencii 

riaditeľky ZŠ. 

Do tohto bodu programu za z časových dôvodov prihlásil p. Metód Salva L-99, ktorý požiadal OZ o schválenie 

zrkadiel pre členov DFsk Lúčan do miestnosti v telocvični, keďže sa veľká sála OcÚ ide prerábať. Starosta obce 

si požiadavku zapísal. 

p. Bočeková - kontrolórka obce 

- preposlala p. Mojšovi ako predsedovi komisie pre verejný záujem otázku, či si bývalý starosta splnil povinnosť  

a podal písomné oznámenie komisii obecného zastupiteľstva oznámenie podľa Ústavného zákona o ochrane 

verejného záujmu. P. Mojš - všetko je v poriadku. 

- zmenil sa zákon 253/1994 - zmenu v zákone je potrebné premietnuť do článku 3, ods. 5 zásad o odmeňovaní 

poslancov obecného zastupiteľstva, zástupcu starostu obce Lúčky a členov komisií obecného zastupiteľstva. V  

 ods. 5) je nateraz uvedené, že OZ plat zástupcu starostu raz ročne prerokuje spoločne s prehodnotením platu 

starostu obce. Odporúčila novelizovať  tieto zásady odmeňovania.  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. Bolo prijaté 

uznesenie č.35/2016.  
Hlasovanie: 8/za/ - 0/zdržal sa / - 0/proti/ Neprítomní: Bc. Slimáková    

 

K bodu 23 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

starosta obce 

- multifunkčné ihrisko pri ZŠ bolo skolaudované, 

- v obci je opravené osvetlenie. Bude nasledovať osadenie 4 ks stĺpov, 

- upravil sa svahovitý terén - vybudovali sa schody ku telocvični, 

- uskutočnilo sa výberové konanie na geolog. prieskum Bôrové. Cenu za geologický prieskum ponúkli firmy od 

12.000 do 18.000 €. Starosta napokon určil strop do výšky 10.000 €. Najnižšiu cenu ponúkla firma HAGOS vo 

výške 8.802,00 €. 

- vypracovanie projektovej dokumentácie na info centrum - najlacnejšia vo výške 2.250 €. Starosta potrebuje 

poverenie, či môže ďalej v tejto veci konať - p. Pecho - načo je potrebná dokumentácia, keď sa jedná o 

montovanú chatku. Starosta obce - ku chatke bude potrebné vybudovať inžinierske siete. 

Hlasovanie poslancov  - povereniu starostu zabezpečiť projektovú dokumentáciu na info centrum. 

Hlasovanie poslancov: 



ZA: 8                            PROTI: 0                            ZDRŽALI: 0 

- výzva na zberný dvor - vypracovanie výzvy bude stáť 2.248 € (24€/hod). Bude to nadlimitná zákazka ku ktorej 

bude potrebné dať vypracovať projektovú dokumentáciu (3-4,5 tis. eur). Spolu predpokladaná suma cca 7.000,00 

až 8.000,00 €. Je to suma ktorú preinvestujeme a dotáciu nemusíme získať. No projekt zostane na obci, ako 

príprava do budúcich výziev.   P. Mojš - ak chceme niečo realizovať musíme sa zapájať do výziev. 

Hlasovanie poslancov - finančné prostriedky na vypracovanie výzvy na zberný dvor. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8                            PROTI: 0                            ZDRŽALI: 0 

- obec podala žiadosť na 3 prechody pre chodcov + značku "Pozor deti" 

- Bola doručená odpoveď na list p. Blanárovi ohľadne ciest, kde je nám prisľúbená náprava a čiastočná 

rekonštrukcia cesty III tr. v správe VÚC. Následne to starosta konzultoval s p. Blanárom osobne pri návšteve 

Lúčok. P. Mojš - máme prisľúbených 250 tis. € na cestu spájajúci Osádku a Lúčky a 60 tis. € na úpravu cesty pri 

vstupe do Lúčok. 

p. Horvátová L-272 

- neplánuje sa ďalej pokračovať pri úprave cesty mimo kúpeľného areálu? Je to škoda, aby sa už jestvujúca cesta 

nevyužila. Starosta obce - hlavný záujem by mali mať hlavne miestne kúpele. 

starosta obce 

- informoval prítomných o upchatom kanalizačnom potrubí (zablokovaní potrubia) na ul. Trstná. Problém bol už 

odstránený. 

- momentálne má obec väčšie problémy  na ČOV - je nutné kúpiť nový bublinkovač (cenová ponuka 17.700 €) a 

nádoby na kaly. P. Mojš - je potrebné zistiť možný presun v rámci účtovných položiek obce na získanie financií, 

ak to nebude možné, hľadať inú možnosť. 

- miestnosť jedálne medzi budovou MŠ a prevádzkovou budovou - s fa ASINTA je potrebné urobiť kúpnu 

zmluvu a dohodnúť splátkový kalendár - vec je v riešení (prebehlo sedenie stavbár fa ASINTA+p. 

Slimák+starosta). 

- osvetlenie - na ŠM sa ide osadiť 2 ks osvetleni a 2 ks osvetlení pri Kalamenoch  - ak je ešte potrebné v rámci 

obce niekde osadiť osvetlenie treba to nahlásiť. P. Garajová - na ulici za pohostinstvom Jána Maranku,  p. 

Kosturíková - dolný cintorín. 

- do budúcnosti je nutné riešiť hrobové miesta v obci, nakoľko sa už odovzdali posledné hrob. miesta. Priestor na 

vytvorenie nových hrobových miest starosta vidí v úprave horného cintorína. 

p. Garajová 

- zápach z ČOV - dá sa eliminovať. Starosta obce - zápach cítiť hlavne pri lisovaní kalov, ktoré sa uskutočňuje 

raz štvrťročne. Teraz sa však kaly vyberajú priebežne.  

- značka "Lúčky" za kúpeľami je obhorená bolo by dobré opraviť ju. 

 

K bodu24 programu OZ 

Záver 

Starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť na zasadnutí OZ.  

 

 

Zapísala: Mgr. Beáta Salvová 

 

    

Overovatelia:  Ing. Miroslava Garajová 

   

                        Mgr. Iveta Kosturíková  

 

Starosta obce: Branislav Hrbček 

 

 

 

 

 

 



Uznesenia z druhého zasadnutia Obecného zastupiteľstva v 

Lúčkach konaného dňa 15.4.2016 

 

                       Príloha č. 1 

Kontrola plnenia uznesenia              

MATERIÁL NA 2. ZASADANIE OZ, KTORÉ SA BUDE KONAŤ  15.4.2016 

Predkladateľ a spracovateľ: Marta Bočeková, hlavná kontrolórka obce  

 

Dôvodová správa: V zmysle § 18 zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov predkladám OZ v Lúčkach materiál na 2. zasadanie, ktoré sa bude konať dňa 15. 4.2016: 

Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Lúčkach konaného 28.01.2016 a uznesení z 

roku 2015. 

 

Porad. 

číslo 

Obsah Termín 

splnenia 

Stav 

14/2015 Odpredaj pozemku p. Mariánovi Fliegovi 12.02.2016 splnené 

15/2015 Odpredaj pozemku p. Helena Trnovská  - zrušenie pôvodného 

uznesenia uznesením 10/2016 
28.1.2016 splnené 

24/2015 Poverenie starostu obce Lúčky na realizovanie zmeny webovej 

stránky a predložiť informácie o následnom postupe na 

nasledujúce zastupiteľstvo 

28.10.2015 splnené 

25/2015 Poverenie starostu obce Lúčky na jednanie ohľadom výzvy na 

výmenu pouličného osvetlenia a priebežné informovanie OZ 

o priebehu jednania ohľadom uvedenej výzvy 

27.8.2015 splnené 

32/2015 Vyradenie neupotrebiteľného majetku školy 17.9.2015 splnené 

33/2015 Vyradenie neupotrebiteľného majetku obce 17.9.2015 splnené 

36/2015 

27/8/15 

Schválenie nájmu parc. č. C KN 2839/11 o výmere 231,57m² 

v cene 20,- €/rok Johane Kesselovej, Lúčky 242 

1.3. 2016  

splnené 

01/2016 Schválenie doplneného programu OZ.  28.1.2016 splnené 

02/2016 OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení 28.1.2016 splnené 

03/2016 OZ berie na vedomie informáciu HK o kontrolnej činnosti 28.1.2016 splnené 



04/2016 OZ berie na vedomie informáciu HK o kontrolnej činnosti za rok 

2015 

28.1.2016 splnené 

05/2016 OZ schvaľuje plán zasadnutí OZ na rok 2016 28.1.2016 splnené 

06/2016 OZ schvaľuje VZN č. 2/2016 o podmienkach poskytovania 

dotácií z prostriedkov rozpočtu Obce Lúčky so zapracovanými 

návrhmi 

28.1.2016 splnené 

07/2016 I.OZ ruší VZN č. 2/2009 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky. 

II. OZ schvaľuje VZN č. 2/2016 určení miesta a času zápisu 

dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky. 

28.1.2016 splnené 

08/2016 OZ schvaľuje dodatok č. 3 k VZN o určení výšky dotácie na 

mzdy a prevádzku žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča 

jazykovej školy, dieťa materskej školy a dieťa školského 

zariadenia 

28.1.2016 splnené 

09/2016 I.OZ neschvaľuje odpredaj pozemku parc. č. 2839/11 a 1212/1 

Spoločenstvu vlastníkov bytov 16 b.j. Lúčky 574 

II.OZ neschvaľuje nájom pozemku parc. č. 2839/11 a 1212/1 

Spoločenstvu vlastníkov bytov 16 b.j. Lúčky 574 

28.1.2016 splnené 

10/2016 I.OZ ruší uznesenie č. 15/2015 zo dňa 12.6.2015 o odpredaji 

pozemku p. Helene Trnovskej 

II. OZ schvaľuje predaj pozemku v súlade s § 9 a osd. 8 b) 

zákona č. 138/1991 Zb. parcela C KN č. 1192/3 o výmere 9,00 m² 

a parcela C KN č. 1193/9 o výmere 4,00 m², druh pozemku 

ostatné plochy, ktoré boli zamerané GP č. 41738969-6/2015, 

z parcele registra E č. 798/2 o výmere 560 m², druh pozemku 

ostatné plochy, vedenej na LV č. 1915, ktorej vlastníkom je obec, 

v prospech Ing. Zdenky Klinkovej rod. Urbanovej, nar. 

04.02.1963, trvale bytom Liptovská Teplá 174, do jej vlastníctva, 

v cene 5,- €/m² 

28.1.2016 splnené 

11/2016 OZ schvaľuje doplnok k Uzneseniu č. 14/2015 k schváleniu 

odpredaja pozemku p. Marianovi  Fliegovi a manželke Márii 

Fliegovej sa dopĺňa nasledovne: 2. predaj pozemku, kultúra 

záhrada o výmere 63 m², zameraný GP č. 40400581-064/2015, zo 

dňa 11.8,2015, ktorý je zapísaný v katastri nehnuteľností. 

Predmetom predaja je parc. C KN č. 1069/2, kultúra záhrada, 

o výmere 63 m². 

28.1.2016 splnené 

12/2016 I.OZ dovoláva členov športovo-školskej komisie: Mgr. Ľubicu 28.1.2016 splnené 



Homolovú, Petra Turčoka, Máriu Pšenkovú 

II. OZ schvaľuje členov športovo-školskej komisie: Norberta 

Beháňa, Mariána Senka, Petra Tvrdoňa 

13/2016 

 

I.OZ odvoláva členov kultúrnej komisie: Róberta Buzáka, 

Ondreja Niku 

II.OZ schvaľuje členov kultúrnej komisie: Radoslava Pašoviča, 

Adriána Melku 

28.1.2016 splnené 

14/2016 OZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutí jednotlivých 

komisií 

28.1.2016 splnené 

15/2016 OZ berie na vedomie úpravu štátneho rozpočtu ZŠ Lúčky 

k 31.12.2015 

28.1.2016 splnené 

16/2016 OZ odporúča aktualizovať vnútornú smernicu o pokladniciach 

vedených OcÚ. 

 v plnení 

 

 

Návrh na uznesenie:  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení OZ 

 

                                                                                                                        Marta Bočeková 
                                                                                                                   hlavná kontrolórka obce 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



              Príloha č. 2 

Správa o kontrolnej činnosti 

hlavná kontrolórka obce                

MATERIÁL NA 2. ZASADANIE OZ, KTORÉ SA BUDE KONAŤ 15.4.2016 

Predkladateľ a spracovateľ: Marta Bočeková, hlavná kontrolórka obce  

Dôvodová správa: V zmysle § 18 f ods. (1) písm. d) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v 

znení neskorších predpisov predkladám OZ v Lúčkach materiál na 2.  zasadanie, ktoré sa bude konať 

dňa 15.04.2016: Správa o kontrolnej činnosti. 

 

1. V zmysle schváleného plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2015 boli vykonané  Následné 

finančné kontroly – vyúčtovanie dotácií Milovníci vína, Červený kríž, Futbalový turnaj, Šachový klub 

a Stolnotenisový klub.  

Kontrolou vyúčtovania dotácií bolo zistené. 

 Slovenský červený kríž – miestny spolok Lúčky:  Dotácia bola schválená uznesením OZ č. 

6/2014 zo dňa 30.10.2014. Dotácia nebola poskytnutá v súlade s VZN č. 4/2013 o podmienkach 

poskytovania dotácií z prostriedkov rozpočtu Obce Lúčky. Nebola predložená žiadosť 

o dotáciu v súlade z VZN o dotáciách ani nebola vypracovaná zmluva o poskytnutí dotácie.  

Miestny spolok Lúčky nemá právnu subjektivitu – organizačne patrí pod pôsobnosť 

v Liptovskom Mikuláši a preto bolo navrhnuté, aby v budúcnosti bolo ocenenie 

bezpríspevkových darcov krvi hradené formou reprezentačných výdavkov čo bude v súlade 

s čl. II. ods. 4 písm. f) vnútorného predpisu o rozsahu a spôsobe použitia výdavkov na 

reprezentačné a propagačné účely kultúrneho podujatia. Navrhujem ho zaradiť do rozpočtu 

obce ako kultúrnu akciu a nie ako dotáciu.  

 Liptovský milovníci vína – tento príspevok bol OZ schválený uznesením č. 5/2015 zo dňa 

16.4. 2015  na základe žiadosti o sponzorský príspevok a poskytnutý na základe uzatvorenej 

zmluvy medzi obcou a občianskym združením milovníkov vína. 

 Futbalový turnaj - Dotácia vo výške =150,- € bola schválená Uznesením OZ č. 6/2014  zo dňa 

30.10.2014 písmeno A bod 5.) v rámci rozpočtu obce Lúčky. Dotácia nebola poskytnutá 

v súlade s VZN č. 4/2013 o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov rozpočtu Obce 

Lúčky. Nebola predložená žiadosť o dotáciu v súlade z VZN o dotáciách, ani nebola 

vypracovaná zmluva o poskytnutí dotácie, ktorá by špecifikovala účel použitia poskytnutých 

finančných prostriedkov. Uvedená dotácia nebola poskytnutá organizácii, ktorá má právnu 

subjektivitu, preto navrhujem dotovanie podobnej akcie cez organizáciu s právnou 

subjektivitou, alebo zúčtovať akciu cez novootvorenú položku v rozpočte č. 0810642002 – 

dotácia športové aktivity.  

 Stolnotenisový klub - Dotácia vo výške =180,- € bola schválená Uznesením OZ č. 9/2015  zo 

dňa 12.06.2015 v rámci úpravy rozpočtu č. II na rok 2015 obce Lúčky. K uvedenej dotácii 

nebola predložená žiadosť o dotáciu v súlade s VZN č. 4/2013 o podmienkach poskytovania 

dotácií z prostriedkov rozpočtu Obce Lúčky. K dotácii nebola podpísaná zmluva o poskytnutí 

dotácie v súlade z VZN č. 4/2013 o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov 

rozpočtu Obce Lúčky. Dotácia pre stolný tenis bola schválená obecným zastupiteľstvom v júni 

2015. Dotácia bola čerpaná v mesiaci apríl 2015.  Dotácia bola vyčerpaná vo výške 181,43 € a 

schválená vo výške 180,- €. Došlo k vyššiemu čerpaniu dotácie ako bolo schválené. Na 



všetkých preplatených dokladoch je uvedené, že predbežná finančná kontrola bola vykonaná, 

že je v súlade so schváleným rozpočtom aj napriek tomu, že v rozpočte bola dotácia schválená 

až dva mesiace po vyplatení dokladov. Z uvedeného vyplýva, že pri pripravovaných 

finančných operáciách došlo k formálnemu vykonaniu predbežnej finančnej kontroly. Podľa 

výpisu z registra organizácií Stolnotenisový klub Lúčky bol založený 28.8.2015. 

Stolnotenisovému klubu bola poskytnutá dotácia skôr ako bol zaregistrovaný. Na základe 

zistených skutočností navrhujem:  

- Dotáciu poskytovať v súlade so zákonom č. 583/2004. 

- Poskytovať dotácie iba do výšky schválenej rozpočtom. 

- Dodržiavať finančnú disciplínu a neposkytovať verejné prostriedky nad rámec 

oprávnenia. 

- Dôsledne vykonávať finančné riadenie. 

- Zabezpečiť dôsledné vykonávanie predbežnej finančnej kontroly. 

- Neumožniť čerpanie verejných prostriedkov, ktorých účel čerpania nie je chválený 

rozpočtom. 

- Dodržiavať postupnosť – zaregistrovanie subjektu – žiadosť o dotáciu – schválenie 

požadovanej dotácie OZ – čerpanie dotácie. 

- Dotáciu poskytnúť v súlade s VZN č.4/2013 o poskytovaní dotácií a na základe : 

 žiadosti o poskytnutie dotácie 

 odporúčania finančnej komisie  

 podpísanej zmluvy.  

Opatrenia je nutné aplikovať ihneď a trvale dodržiavať. 

 TJ Lúčky – šachový oddiel – dotácia vo výške =1.200,- € bola schválená Uznesením OZ č. 

6/2014  zo dňa 30.10.2014 písmeno A bod 5.) v rámci rozpočtu obce Lúčky. K uvedenej dotácii 

bola predložená žiadosť o dotáciu vo výške =1800,- €. Predložená žiadosť neobsahovala 

povinné prílohy k žiadosti v súlade s VZN č. 4/2013 o podmienkach poskytovania dotácií 

z prostriedkov rozpočtu Obce Lúčky. Chýbajú povinné prílohy žiadosti podľa platného VZN 

o dotáciách. K poskytnutej dotácii nebola vyhotovená zmluva o poskytnutí dotácie. 

Príjem z členských poplatkov nestačí pokryť členský príspevok Slovenskému šachovému 

zväzu. Úhrada SŠZ a úhrada za účastnícky poplatok za turnaj boli zaplatené  z osobného účtu.  

Pri hromadnom vyúčtovaní cestovných náhrad za preplatenie občerstvenia chýbajú podpisy, 

že uvedenú čiastku prebrali.  

 

Z predloženého „Štatútu hospodárenia s finančnými prostriedkami“ kde sú prepisované náhrady 

za používanie súkromného motorového vozidla, nie je jednoznačne preukázané schválenie 

týchto náhrad. 

Preplácanie cestovných náhrad za používanie súkromného motorového vozidla za 0,30 €/ 1 

km je nehospodárne. Výpočtom náhrad v súlade so zákonom č. 283/2002 Z. z. o cestovných 

náhradách je preukázateľné, že za použitie súkromného motorového vozidla by bolo 

uhradené menej. Napríklad pri cestách: 

 

Dátum 

cesty 

Cena PHM podľa 

štatistického úradu 

KM Preplatené 

0,30 € /1 km 

Výpočet podľa 

zákona 283/2002 

rozdiel 

11.1.2015 1,205 64 19,20 16,88 2,32 

8.2.2015 1,117 52 15,60 13,41 2,19 

1.3.2015 1,130 110 33,00 28,46 4,54 

8.3.2015 1,144 50 15,00 12,98 2,02 



 

V účtovnom denníku prepisované údaje nie sú opravené v súlade so zákonom        

o účtovníctve. 

Vyúčtovanie dotácie bolo obci predložené až na základe výzvy a nie v súlade s VZN č. 4/2013. 

Na základe zistených nedostatkov navrhujem:  

Dotáciu poskytnúť v súlade s VZN na základe : 

 žiadosti o poskytnutie dotácie 

 odporúčania finančnej komisie  

 podpísanej zmluvy.  

Zúčtovanie dotácie predkladať v súlade s VZN 4/2013. 

V účtovnom denníku opravy vykonávať v súlade so zákonom o účtovníctve. 

Úpravy a aktualizácie v štatúte hospodárenia s finančnými prostriedkami robiť dodatkom, 

ktorý bude neoddeliteľnou súčasťou štatútu. 

Zosúladiť výšku vybraných členských poplatkov a zaplatených členských príspevkov 

Slovenskému šachovému zväzu. 

Zosúladiť úhradu za používanie súkromného motorového vozidla, aby bolo zabezpečené 

hospodárne nakladanie s verejnými prostriedkami.  

Vykonanými kontrolami bolo zistené porušenie týchto zákonov a VZN: 

 

1. Zákon č. 502/2001 Z. z. o finančnej kontrole a vnútornom audite a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov. 

2. Zákon č. 431/2002 zákon o účtovníctve. 

3. Zákon č. 283/2002 Z. z. o cestovných náhradách. 

4. Zákon  č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov. 

5. Zákon č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov. 

6. VZN 4/2013 o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov rozpočtu Obce Lúčky. 

 

V marci 2016 na základe poverenia starostu obce v súlade s § 10 ods. 5 písm. a) zákona č. 171/2005 Z. z. 

o hazardných hrách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov bola 

vykonaná vyhľadávacia činnosť. V rámci tejto činnosti nebolo zistené porušenie zákona o hazardných 

hrách.  

 

Upozorňujem na zmenu zákona č. 253/1994 o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí 

a primátorov miest, kde sa vypustila povinnosť OZ raz ročne prerokovať plat starostu obce. V tejto 

súvislosti -  

Upozorňujem na článok 3 zásad odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva, zástupcu starostu 

obce Lúčky a členov komisií obecného zastupiteľstva, kde je v ods. 5) dané, že OZ plat zástupcu 

starostu raz ročne prerokuje spoločne s prehodnotením platu starostu obce. 

Odporúčam novelizovať zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva, zástupcu starostu 

obce Lúčky a členov komisií obecného zastupiteľstva.  

 

Návrh na uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  Správu o kontrolnej činnosti.  

                                                                                                                   Marta Bočeková 
                                                                                                             hlavná kontrolórka obce 


